

## 2025年5月8日

亲爱的张欣博士(汕头大学):

人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT):邀请函

感谢您向"人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT)"提交论文。本次峰会将于 2025 年 7 月 4 日至 7 日在香港理工大学(理大)举行。

我们很高兴地通知您,您的论文已被接受,我们邀请您进行25分钟的演讲。峰会日程将于6月中旬左右在网上公布,我们也会通过电子邮件通知您。

如有任何其他问题,请随时发送邮件至 ai.in.lt@polyu.edu.hk 与我们联系。

本确认函由 AlinLT 主办方出具,可用于您申请赴港签证等用途。

此致

敬礼

埃里克・弗里吉诺(Eric Friginal)

教授兼系主任

英文及传意学系

代表 AlinLT 峰会组织委员会

The Hong Kong Polytechnic University
Hung Hom Kowloon Hong Kong
香港九總紅磡香港理工大學
E egdept@polyu.edu.hk T (852) 2766 4384
F (852) 3400 2925
www.polyu.edu.hk/engl



8 May 2025

Dear Dr ZHANG, Xin (Shantou University),

International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT): Letter of Invitation

Thank you for your submission to the International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT), which will be held from 4-7 July 2025 at The Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

We are pleased to inform you that your paper has been accepted, and we invite you to give a 25-minute presentation. The Summit programme will be available online around mid-June, and we will also inform you by email.

Should you have any other questions, please feel free to write to us at ai.in.lt@polyu.edu.hk.

This confirmation is issued to you by the AlinLT organisers for purposes it may serve, such as your visa application for travel to Hong Kong.

Yours sincerely,

Eric Friginal

Professor and Head

Department of English and Communication

On behalf of the AIinLT Summit Organising Committee



## 2025年5月16日

亲爱的杨君如女士(汕头大学):

人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT):邀请函

感谢您向"人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT)"提交论文。本次峰会将于2025年7月4日至7日在香港理工大学(理大)举行。

我们很高兴地通知您,您的论文已被接受,我们邀请您进行25分钟的演讲。峰会日程将于6月中旬左右在网上公布,我们也会通过电子邮件通知您。

如有任何其他问题,请随时发送邮件至 ai.in.lt@polyu.edu.hk 与我们联系。

本确认函由 AlinLT 主办方出具,可用于您申请赴港签证等用途。

此致

敬礼

埃里克・弗里吉诺(Eric Friginal)

教授兼系主任

英文及传意学系

代表 AlinLT 峰会组织委员会

The Hong Kong Polytechnic University
Hung Hom Kowloon Hong Kong
香港九總紅磡香港理工大學
E egdept@polyu.edu.hk T (852) 2766 4384
F (852) 3400 2925
www.polyu.edu.hk/engl



16 May 2025

Dear Ms YANG, Junru (Shantou University),

International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT): Letter of Invitation

Thank you for your submission to the International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT), which will be held from 4-7 July 2025 at The Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

We are pleased to inform you that your paper has been accepted, and we invite you to give a 25-minute presentation. The Summit programme will be available online around mid-June, and we will also inform you by email.

Should you have any other questions, please feel free to write to us at ai.in.lt@polyu.edu.hk.

This confirmation is issued to you by the AlinLT organisers for purposes it may serve, such as your visa application for travel to Hong Kong.

Yours sincerely,

Eric Friginal

Professor and Head

Department of English and Communication

On behalf of the AIinLT Summit Organising Committee



## 2025年5月20日

亲爱的杨晶女士(汕头大学):

人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT):邀请函

感谢您向"人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT)"提交论文。本次峰会将于2025年7月4日至7日在香港理工大学(理大)举行。

我们很高兴地通知您,您的论文已被接受,我们邀请您进行25分钟的演讲。峰会日程将于6月中旬左右在网上公布,我们也会通过电子邮件通知您。

如有任何其他问题,请随时发送邮件至 ai.in.lt@polyu.edu.hk 与我们联系。

本确认函由 AlinLT 主办方出具,可用于您申请赴港签证等用途。

此致

敬礼

埃里克・弗里吉诺(Eric Friginal)

教授兼系主任

英文及传意学系

代表 AlinLT 峰会组织委员会

The Hong Kong Polytechnic University
Hung Hom Kowloon Hong Kong
香港九龍紅磡香港理工大學
E egdept@polyu.edu.hk T (852) 2766 4384
F (852) 3400 2925
www.polyu.edu.hk/engl



20 May 2025

Dear Ms YANG, Jing (Shantou University),

International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT): Letter of Invitation

Thank you for registering to participate in the International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT), which will be held from 4-7 July 2025 at The Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

The Summit programme will be available online around mid-June, and we will also inform you by email.

Should you have any other questions, please feel free to write to us at <u>ai.in.lt@polyu.edu.hk</u>.

This confirmation is issued to you by the AlinLT organisers for purposes it may serve, such as your visa application for travel to Hong Kong.

Yours sincerely,

Eric Friginal

Professor and Head

Department of English and Communication

On behalf of the AlinLT Summit Organising Committee



## 2025年5月16日

亲爱的张锦煌女士(汕头大学):

人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT):邀请函

感谢您向"人工智能在语言及其他学科教与学中的应用国际峰会暨峰会后系列工作坊(AlinLT)"提交论文。本次峰会将于2025年7月4日至7日在香港理工大学(理大)举行。

我们很高兴地通知您,您的论文已被接受,我们邀请您进行25分钟的演讲。峰会日程将于6月中旬左右在网上公布,我们也会通过电子邮件通知您。

如有任何其他问题,请随时发送邮件至 ai.in.lt@polyu.edu.hk 与我们联系。

本确认函由 AlinLT 主办方出具,可用于您申请赴港签证等用途。

此致

敬礼

埃里克・弗里吉诺(Eric Friginal)

教授兼系主任

英文及传意学系

代表 AlinLT 峰会组织委员会

The Hong Kong Polytechnic University
Hung Hom Kowloon Hong Kong
香港九總紅磡香港理工大學
E egdept@polyu.edu.hk T (852) 2766 4384
F (852) 3400 2925
www.polyu.edu.hk/engl



16 May 2025

Dear Ms ZHANG, Jinhuang (Shantou University),

International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT): Letter of Invitation

Thank you for your submission to the International Summit on the Use of AI in Learning and Teaching Languages and Other Subjects & Post-Summit Workshop Series (AIinLT), which will be held from 4-7 July 2025 at The Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

We are pleased to inform you that your paper has been accepted, and we invite you to give a 25-minute presentation. The Summit programme will be available online around mid-June, and we will also inform you by email.

Should you have any other questions, please feel free to write to us at ai.in.lt@polyu.edu.hk.

This confirmation is issued to you by the AlinLT organisers for purposes it may serve, such as your visa application for travel to Hong Kong.

Yours sincerely,

Eric Friginal

Professor and Head

Department of English and Communication

On behalf of the AIinLT Summit Organising Committee